
Cityfastighetsägarnas kommentarer rörande p-avgifter och reglering 

 

Först av allt vill vi framföra att vi är tacksamma för att få möjlighet att inkomma med synpunkter i ett 
så här tidigt skede. Ju tidigare vi kan ha dialog i processen desto bättre. Vårt intresse är förstås att 
komma fram till så långsiktigt hållbara lösningar som möjligt och det gör vi bäst tillsammans. 

Cityfastighetsägarna förstår också varför de föreslagna ändringarna är av godo och tillför nytta till 
stadskärnan. Med det sagt så kommer här några synpunkter: 

1. Vi ser gärna att man tittar på att differentiera taxorna för att göra längre parkeringar dyrare 
än snabba stopp.  

2. Titta på att göra om fler 1-2 timmarsparkeringar till 30 min parkering.  
3. Viktigt att man i kommunikationen anger antalet platser för framför allt 30 minuter idag. Den 

kritik som kommer att komma mot förslaget rör egentligen snarare antalet platser än 
timtaxan.  

Utöver dessa synpunkter så är vår starka rekommendation att skjuta upp delar i beslutet. Fatta 
besluten nu och låt ändringarna gällande tider, boendeparkering och besöksparkering utanför 
stadskärnan slå igenom direkt men skjut upp införandet av de nya avgifterna i stadskärnan med 
hänvisning till det aktuella ekonomiska läget för näringarna och för deras kunder som till stor del är 
boende i Linköpings kommun. Vi har troligen en topp gällande räntor under senhösten med 
Riksbankens troliga räntehöjning i november. Att direkt efter det komma med ett sådant här besked 
kommer att skapa enormt mycket negativ uppmärksamhet för samverkan och stadskärnan. Genom 
att fatta beslutet men uttalat skjuta upp det kan kommunen ta in good will från näringarna men sen 
också genomföra höjningarna utan att behöva ta nya beslut som blir en stor nyhet. Vi har helt enkelt 
svårt att se hur den här nyheten ska kunna landas på ett positivt sätt i dagsläget.  


